



**District Affairs**

501 Manhattan Boulevard • Harvey, Louisiana 70058  
PHONE (504) 349-7600 • jpschools.org

**2023-2024 Louisiana Public School Choice Transfer Request**

Louisiana School Choice (R.S.17:4035.1) provides choice options to families if the school their child was most recently enrolled in, or would otherwise attend received a school performance letter grade of D or F for the most recent year. If you are interested in submitting a transfer request, please complete a request for each child you would like to participate.

**Name of Student**

First \_\_\_\_\_ Middle \_\_\_\_\_ Last \_\_\_\_\_

Grade Entering \_\_\_\_\_ Date of Birth \_\_\_\_\_ Attendance Zone School \_\_\_\_\_

**Name of Parent/Legal Guardian**

First \_\_\_\_\_ Last \_\_\_\_\_ Cell # ( \_\_\_\_\_ ) \_\_\_\_\_

Email Address of Parent/Legal Guardian \_\_\_\_\_

Address \_\_\_\_\_

**School Choice:** List your 1<sup>st</sup>, 2<sup>nd</sup>, and 3<sup>rd</sup> choices from the provided list of schools. Chosen schools must have a letter grade of A, B, or C, and not have special admission requirements. To be approved, a school must have open seats at the grade level requested. To receive transportation, the school must be in your school's zone.

1<sup>st</sup> Choice \_\_\_\_\_

2<sup>nd</sup> Choice \_\_\_\_\_

3<sup>rd</sup> Choice \_\_\_\_\_

**To Be Completed by School Choice Office**

**Attendance Zone School Letter Grade** \_\_\_\_\_ LU1 LU2 LU3      **ECD:** Y N

**Student Achievement Data**

Assessment	Scale Score	Achievement Level

**Transportation Zone**

1<sup>st</sup> Choice \_\_\_\_\_

2<sup>nd</sup> Choice \_\_\_\_\_

3<sup>rd</sup> Choice \_\_\_\_\_

Approved: \_\_\_\_\_ Denied: \_\_\_\_\_

Capacity

Rank

Residency

Other \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
School Choice Office Personnel Signature

\_\_\_\_\_  
Date

**2023-2024 Assigned School** \_\_\_\_\_

**Transportation Provided** Y N    **JCampus Code** A56 A69 D01    **Date Coded in JCampus** \_\_\_\_\_

---

### **Louisiana Public School Choice Guidelines**

Louisiana School Choice (R.S.17:4035.1) provides choice options to families if the school their child was most recently enrolled in, or would otherwise attend received a school performance letter grade of **D** or **F** for the most recent year.

The Louisiana School Choice transfer period will open May 15- June 16, 2023. Please note student's will be ranked by the letter grade of their current school, their economically disadvantaged status, and their individual progress on LEAP 25 or other state/district assessments. Families will be notified by email and phone of their acceptance or denial during the period of July 5-14. Parents have until July 21st to accept their seat. **No seats will be held after July 21st.**

Please visit our website at [jpschools.org](http://jpschools.org) for more information. Applications must be submitted to the Compliance Office at 501 Manhattan Boulevard, Harvey, LA 70058. **Office hours are 8:00 a.m. to 3:30 p.m.**

If your transfer request is approved to one of the schools in your zone, transportation will be provided. If a transfer is approved to a school outside of your zone, transportation is the responsibility of the parent. Additionally, your child may remain at the approved choice school through the school's terminal (last) grade.

Students enrolling after the Louisiana School Choice transfer period must apply for a School Choice Transfer within the first 15 days of enrollment. No transfer requests will be accepted after that period.

## Louisiana Public School Choice Guidelines إرشادات اختيار مدارس لويزيانا العامة

توفر خيارات مدارس لويزيانا ( R. S.17:4035.1 ) خيارات للعائلات إذا كانت المدرسة التي التحق بها طفلهم مؤخرًا ، أو التي كان سيحضرها ، قد تلقت خطاب بدرجة **D** أو **F** في الأداء المدرسي في آخر سنة مدرسية .

ستفتح فترة النقل في مدارس لويزيانا من 15 مايو إلى 16 يونيو ، 2023 . يرجى ملاحظة أنه سيتم تصنيف الطالب حسب درجة التقدير الحرفية لمدرستهم الحالية ، الحالة الاقتصادية ، والتقدم الفردي في LEAP 25 أو تقييمات الولاية / المنطقة الأخرى . سيتم إخطار العائلات عن طريق البريد الإلكتروني و الهاتف بقبولهم أو رفضهم خلال الفترة من 5 إلى 14 يوليو . أمام الآباء حتى 21 يوليو لقبول مقعدهم . لن يتم إلحاق أي مقاعد بعد 21 يوليو .

الرجاء زيارة موقعنا [jpschools.org](http://jpschools.org) للحصول على المزيد من المعلومات . يجب تقديم الطلبات إلى مكتب الامتثال في 501 مانهاتن بوليفارد ، هارفي ، لويزيانا 70058 . ساعات العمل في المكتب من الساعة 8:00 صباحًا حتى 3:30 مساءً .

إذا تمت الموافقة على طلب التحويل الخاص بك إلى إحدى المدارس في منطقتك ، فسيتم توفير وسائل التنقل . إذا تمت الموافقة على التحويل إلى مدرسة خارج منطقتك ، فإن وسائل التنقل هو مسؤولية الوالدين . بالإضافة إلى ذلك ، قد يظل طفلك في مدرسة الاختيار المعتمدة خلال الصف النهائي ( الأخير ) للمدرسة .

يجب على الطلاب المسجلين بعد فترة النقل في إختيار مدارس لويزيانا التقدم بطلب إختيار النقل في المدرسة خلال أول 15 يومًا من التسجيل . لن يتم قبول أي طلبات نقل بعد تلك الفترة .